
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst  
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Aanwezig  Ca. 30 bezoekers waaronder vertegenwoordigers van de Stichting Samenwerkende 
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Woordvoerders  Geurts (PVV), Van Thor (SAB), Van Ham (PvdA), Noteborn (VVD), Gilissen 
(50PLUS), Demas (D66), Habets (SPM), Peeters (CDA), Passenier (GroenLinks), 
Gerats (SP), Meese (PVM), Maassen (M:OED) 

Voorzitter  Michel Severijns 

Secretaris  Vera Vroemen 

Samenvatting en 
afspraken  

Van deze ronde is een geluidsbestand gemaakt dat toegankelijk is in het 
raadsinformatiesysteem. 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij geeft aan dat na 
afloop van de vorige ronde nog verschillende schriftelijke reacties zijn aangeleverd. 
Deze zijn toegevoegd aan de stukken. Daarna geeft de heer Nelissen kort een reactie 
op de voorstellen namens de Vrienden van de binnenstad. Vervolgens gaan 
aanwezigen de discussie aan en worden door verschillende fracties vragen gesteld aan 
de wethouder. Deze vragen worden door de wethouder beantwoord. Aan het einde van 
de bijeenkomst bedankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
vergadering. 
 
De raadsronde staat gepland op 23 oktober en de raadsvergadering op 27 november. 
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Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

 
Aan het einde van deze bijeenkomst is helder wat het hotelbeleid is, wat de 
ontwikkelingen zijn en wat de voorstellen zijn tot nuanceringen van het beleid. 
Dit zodat de raad in een raadsvergadering kennis kan nemen van de 
ontwikkelingen de afgelopen jaren en een besluit kan nemen over het vervolg 
van de hotelnota. 

 
Vorm bijeenkomst 

 
Debat met de stad. Voor deze bijeenkomst geldt dat het een voortzetting van 
de discussie van 11 september betreft. Het is niet nodig de standpunten die 
toen naar voren zijn gebracht te herhalen. Deze punten zijn immers toen al aan 
bod gekomen. Verder kunnen raadsleden - bij behoefte en als er voldoende tijd 
is - na deze dialoog informatieve vragen stellen aan de wethouder over feiten 
of ter verheldering. Als hiervoor geen tijd is, kunnen deze (technische) vragen 
schriftelijk worden gesteld.  

 
Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

 
De Raad 

 
Verloop voorgaande 
proces 

 
Tijdens de eerste stadsronde op 11 september hebben een aantal bewoners 
en belangengroepen een bijdrage geleverd aan de discussie. Mede vanwege 
tijdgebrek was het niet mogelijk om deze discussie af te ronden. Er is dan ook 
besloten om de behandeling op 25 september voort te zetten. ..  

 
Inhoud  

 
Maastricht heeft in 2015 een op vernieuwing sturend hotelbeleid vastgesteld. 
Dit beleid is in 2018 geëvalueerd. Conclusie is dat het beleid naar behoren 
functioneert. Maastricht kent namelijk een gevarieerd en vitaal hotelaanbod en 
de vraag naar hotelkamers is sterker gegroeid dan het aanbod.  

In de evaluatie zijn de doelen van het hotelbeleid gekoppeld aan de 
uitkomsten. De marktruimte voor nieuwe hotelkamers is bijvoorbeeld in beeld 
gebracht, en toont aan dat met de aanvragen, die momenteel bekend zijn, de 
marktruimte voor een deel is ingevuld in het realistisch scenario. In het 
optimistisch scenario is er meer ruimte maar deze wordt in principe niet verder 
ingevuld.  

Aanbeveling is om het huidige hotelbeleid middels enkele kleine wijzigingen te 
actualiseren: Door het opnemen van een maximaal aantal bedden bij 
‘kleinschalige hotels’, het hanteren van het realistisch scenario van de 
marktruimte en elke twee jaar deze marktruimte in kaar te laten brengen. 

 
Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

 
Zich informeren en in dialoog te gaan met de stad 

 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

 
Ja, Stichting Samenwerkende Hotels Maastricht (SAHOT), Koninklijke Horeca 
Nederland, ZKA Leisure Consultants, bewoners van het horeca-kerngebied, 
buurtnetwerken en –platforms en andere belanghebbenden, groepen en 
verenigingen en stichtingen van betrokken burgers.  

 
Vervolgtraject 

Naar aanleiding van deze tweede stadsronde is de verdere behandeling van 
het raadsvoorstel aangepast. De raadsronde staat nu gepland op 23 oktober 
en behandeling in de raadsvergadering zal naar verwachting plaatsvinden op 



 

 

 

 

 

 

27 november.  

 


